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Interpelacja

Zwtacwn sig z uprzejm4 prodb4 w imieniu mieszkaric6w osiedla Poludnie o
zwigkszenie kurs6w linii autobusowej nr. 2 w godzinach przedpoludniowych. ProSbg swoj4
argumentujg W, iz oluzpatem liczne zgloszenia od os6b zamieszkuj4cych na naszym
osiedlu, 2e istnieje problem doj azdu o tej porze os6b starszych np. do lekarza.

W zwi4zk:u z poryzszym proszE o przeanalizowanie problernu omz po4rfylvne
rozpatrzenie proSby.


